
                                                          Z  A  P  I  S  N  I  K   br. 10
                                        10. sjednice Upravnog vijeća Gradske knjižnice Rijeka

Vrijeme: 28. 10. 2014. u 9.00 sati
Mjesto: Gradska knjižnica Rijeka, Uljarska 1, ured ravnateljice
Prisutni:  Sandra Krpan, Ljubica Stojanović, Ljiljana Črnjar; članice UV
               Gorana Tuškan Mihočić; ravnateljica GKR

Dnevni red: 
1. Usvajanje zapisnika 9. sjednice 
2. Informacija o početku nadzora Državne revizije 
3. Informacija o tijeku akcije "Pogurajmo bibliobus" 
4. Informacija o potencijalnom prostoru za knjižnični ogranak na Trsatu 
5. Izvještaj o programima prijavljenima za financiranje javnih potreba 
6. Informacija o odlascima u mirovinu zaposlenika GKR do kraja 2014.g. 
7. Razno

Ad. 1.
Jednoglasno je usvojen Zapisnik 9. sjednice Upravnog vijeća (Zapisnik 9. sjednice UV u privitku).

Ad. 2. 
Ravnateljica G. Tuškan Mihočić obavijestila je članove Upravnog vijeća da je od 13. listopada 
2014.  u tijeku nadzor Državne revizije. Posljednji nadzor u GKR obavljen je prije 15 godina, a 
sadašnji se provodi istodobno i u brojnim drugim ustanovama u kulturi u Republici Hrvatskoj.
Predmet nadzora je financijsko poslovanje, akti, izvješća i planovi rada, projekti, programi, 
planiranje i dr.  Za sada nisu uočene nikakve nepravilnosti osim, ponegdje, manje formalne 
nepreciznosti. Na kraju će biti sačinjeno detaljno izvješće prema kojem će se dalje postupati.
Zaključak: Članovi UV primili su na znanje navedene informacije.

Ad 3.
U sklopu akcije "Pogurajmo bibliobus", dana 17. listopada na brodu Marina održana je aukcija 
slika koje su donirali riječki umjetnici temeljem poziva HDLU-a Rijeka. Odaziv je bio manji od 
planiranog, no prodano je oko polovice slika. Druga polovica će se pokušati prodati internet 
aukcijom ili na prodajnoj izložbi. Do sada je u sklopu akcije prikupljeno oko 40.000,00 kn. Sav 
prihod namijenjen je kupovini bibliokombija za koji su osigurana  i vlastita sredstva Knjižnice.
Ravnateljica je izvijestila da je program opremanja bibliokombija prijavljen za sufinanciranje 
Ministarstvu kulture u 2015. g. Akcija se nastavlja dalje te će biti usmjerena na direktne kontakte 
s tvrtkama. Napomenula je da se još uvijek čeka suglasnost gradonačelnika o pokretanju postupka
javne nabave za vozilo.
Zaključak: Članovi UV primili su na znanje navedene informacije.

Ad 4.
Ravnateljica je obavijestila članove UV o potencijalnoj mogućnosti za ogranak na istočnom dijelu
Rijeke. Riječ je o prostoru veličine oko 300 m² u Dvorani mladosti na Trsatu, u vlasništvu Rijeka 
sporta. Lokacija je izvrsna, u središtu naselja Trsat, u blizini su dvije osnovne škole, kampus, 
autobusna stanica. Trenutno je prostor prazan, na južnoj je strani, pregledan, bez suvišnih 
pregrada, ima pristup za invalide s  bočne strane, ne zahtijeva velike građevinske zahvate. 
Oprema prostora bi bila najveća stavka unutar investicije. Tim rješenjem bi konačno istočni dio 
grada dobio  ogranak kojeg nema od 2008. godine.
Zaključak: Članovi UV podržavaju nastojanje GKR da se konačno nađe rješenje za 
ogranak na istočnom dijelu Rijeke te izražavaju nadu da će se u proračunu za 2015. g. naći 
sredstva za opremanje navedenog prostora.



Ad. 5
Ravnateljica je izvijestila članove UV o programima prijavljenim za financiranje javnih potreba. 
Ministarstvu kulture prijavljen je program nabave knjižnične građe, Tjedan dobre dječje knjige, 
program nabave informatičke opreme, opremanja bibliokombija te,  po prvi puta, program 
Književne nagrade Drago Gervais budući da MK RH financira već neke druge književne 
nagrade.
Primorsko-goranskoj županiji prijavljen je program djelatnosti Županijskog bibliobusa, program 
informatizacije knjižnica u sustavu ZaKi te stalnog stručnog usavršavanja knjižničara.
Gradu je prijavljen, pored redovitih, niz ostalih programa među kojima i Književna nagrada 
Drago Gervais koja treba biti dodijeljena 2015. g.
Zaključak: Članovi UV primili su na znanje navedene informacije.

Ad 6. 
Do kraja 2014. godine u mirovinu odlaze dvije djelatnice, knjižničarka Vlasta Manfreda u 
mirovini je od 20. listopada kada je navršila 65 godina života, dok računovotkinja Vesna 
Spodnjak odlazi u mirovinu s danom 15. studenog iako nema 65 godina ali ima puni mirovinski 
staž. Na njihova mjesta zaposlit će se novi djelatnici, uz suglasnost Grada. 
Za mjesto računovotkinje upravo je dovršen postupak izbora po raspisanom natječaju na koji je 
pristiglo više od 60 molbi. Nakon provedenog intervjua i pisanog testiranja izabrana je dipl. oecc. 
Desanka Petrović s dvanaestogodišnjim iskustvom na računovodstvenim poslovima.
Zaključak: Članovi UV primili su na znanje navedene informacije.

7. Razno
- dvije zaposlenice, Milka Šupraha-Perišić i Ljiljana Črnjar, rješenjem Ministarstva kulture RH
  dobile su zvanje knjižničarskog savjetnika; MK RH je poslan dopis za Lj. Črnjar za izmjenu 
   koeficijenta sukladno novostečenom zvanju, isto će biti upućeno Gradu za M. Š.-Perišić

- na 39. Skupštini HKD-a u Splitu koja je održana od 15. do 18. 10, Milki Šupraha-Perišić
  dodijeljena je Kukuljevićeva povelja, najviše priznanje u knjižničarskoj struci 

- na istoj Skupštini zaposlenice GKR održale su dva izlaganja: Ljiljana Črnjar i Milka Šupraha-
   Perišić: Od mreže knjižnica prema knjižničnom sustavu Primorsko-goranske županije te Milka 
   Šupraha-Perišić zajedno s kolegama iz Knjižnica grada Zagreba Dijanom Polanski i Klukom 
   Giuniom: Uzajamna aktivna katalogizacija u sustavu ZaKi. 

Sjednica je završila u 10.00 sati.
     

       Zabilježila:                                                              Predsjednica Upravnog vijeća:
     Ljiljana Črnjar                                                                     Sandra Krpan                                     


